

《单词百科:good-will是什么意思?good-will怎么发音?good-will的解释和用法》

英语单词good-will是什么意思?good-will怎么读?good-will怎么发音?简答网为您整理了good-will的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



good-will怎么读

good-will的读音: ['gʊd'wɪl]

good-will的意思

1、adj.好意的, 亲善的;

good-will的相关词组

1、at will 任意, 随意;信;

2、at a good pace 相当快地;

- 3、as good as gold 表现很好的;完美无缺;
- 4、as good as 几乎, 实际上;无异;不亚于;不啻;
- 5、any day will do 任何一天都行
- 6、all in good time 一切都很好
- 7、a good Samaritan 一个好撒玛利亚人
- 8、a good many 很多, 许多;
- 9、a good knowledge of 很好的知识
- 10、a good job 幸运事;
- 11、a good deal of 很多的;好些;
- 12、a good deal 许多;
- 13、a good catch 很好的捕捉
- 14、a good bargain 赚钱的生意, 便宜货;
- 15、a good amount of 很好的数量
- 16、a miss is as good as a mile 失之毫厘, 谬以千里;
- 17、bring good luck to someone 给某人带来好运
- 18、a good few 相当多, 不少;
- 19、be in good health 健康;精神矍铄;
- 20、be in a good mood 心情很好

good-will的双语例句

- 1、How many wars have been averted by patience and persisting good will!
忍耐和坚持善意曾避免了多少战争啊!
- 2、Mr. Cremona's barbershop was an oasis of beauty and good will.

老克的理发店恍如一块美丽亲善的绿洲.

3、 It can promote international cooperation and good will toward this country.

它能够增进国际合作和对该国的友好.

4、 At any rate, It's shows our faith and our good will.

无论如何, 这表示我们的信用和善意.

5、 They are prepared to hand back a hundred prisoners of war a day as a sign of good will.

他们准备每日遣返100名战俘以示友好。

6、 Good will win out evil.

善最终会战胜恶.

7、 We'll provide you with a loan of three million yuan as an expression of our good will.

提供300万元贷款表示我们的一点心意.

8、 The old couple humbly waited on the immortals with cordial looks and eager good-will.

席间,谦卑恭顺的老夫妇面带笑容,殷勤备至地服侍天神用饭.

9、 Christians believe the good will go to heaven when they die.

基督教徒相信好人死了进天堂.

10、 What good will kindness do me now ? What value is gentleness?

厚道能给我什么好处,当今世界,温柔有什么用?

11、 He imposed upon my good will.

他利用了我的好意.

12、 The president, from his wheel chair, beamed on us all in pleasure and good will.

坐着轮椅来的(罗斯福)总统, 对我们笑逐颜开,表示愉快和亲切.

13、 " Nice clothes invite pointing fingers, High climbers god's good will defy. "

美服患人指, 高明 逼神恶.

14、 They had no faith in her good will.

他们对她的好意不抱幻想.

15、 After a successful career in business, he was appointed good-will ambassador.

他在事业上取得成就之后就被任命为亲善大使.

以上是简答网为您整理的good-will怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于good-

will的用法、good-

will的释义、good-will的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/good-will>

